
L'alcalde de Blanes reclama el mateix tracte per l'aigua que

Lloret

Josep Marig� retreu que l'ACA ha perm�s al consorci format pel municipi ve� i Tossa

negociar un conveni molt m�s avantatj�s econ�micament

Aspecte de l'interior de la dessaladora de Blanes, que

abasteix municipis del Maresme, Blanes, Lloret i

Tossa. Foto: O. MAS.

L'alcalde de Blanes denuncia que l'ACA obliga el municipi a tenir

m�s depend�ncia de la dessaladora per a l'abastiment d'aigua que

no pas el Consorci Costa Brava (format pels ajuntaments de Lloret

de Mar i Tossa), fet que obliga a pagar molt m�s de quota, que s'ha

de fer repercutir, a la vegada, en el rebut de l'aigua. Marig� es

planteja por tar el tema als jutjats.

Els tres compradors d'aigua de la dessaladora tenen convenis

diferents amb Aig�es del Ter Llobregat, que gestiona ara la

dessaladora. En el cas de Blanes, segons Marig�, l'ACA Ðque �s la

que por tava abans la dessaladoraÐ va obligar l'Ajuntament a mantenir el consum d'hect�metres c�bics (que

f ixava en dos). El Consell del Maresme (responsable d'una catorzena de municipis) havia de tenir una quota de

5,5 hect�metres, mentre que per a Lloret i Tossa la quota era inicialment de 2,5.

Marig� denuncia que l'ACA aparentment ha perm�s a Lloret i a Tossa negociar un nou conveni amb un consum

que baixa a 0,5 hect�metres, de manera que, anualment, Lloret passar� a pagar una quota que no arriba als

300.000 euros, mentre que Blanes en pagar� 800.000, fet que per Marig� no t� cap sentit, at�s que, entre altres

coses, el pes tur�stic de Lloret �s molt m�s gran i el consum, tamb�.

Per Marig�, hi ha un doble greuge: ÒD'on trauran l'aigua que els falti? La resposta �s f�cil, de l'aq��fer de tots. I, si

�s aix�, hi ha un perjudici per a Blanes i el Maresme, perqu� no se'ns deixaÓ, diu l'alcalde de Blanes, que es

planteja por tar les quotes al jutjat. ÒPermeten a un dels extractors treure molta m�s aigua i, d'altra banda, han de

fer repercutir m�s el cost de la dessaladora a Blanes i el Maresme.Ó Marig� calcula que el consorci de Lloret i

Tossa hauria de pagar una quota al voltant de 900.000 euros. ÒFa dos mesos i mig que lluito amb aquest tema

sense resposta; n'he parlat amb el conseller Santi Vila, i la resposta �s que entenen que hi ha una disfunci�,

per� no hi posen soluci�Ó, afegeix.

Per Lloret, cap problemaL'alcalde de Lloret, Rom� Codina, va explicar que Lloret i Tossa pr�cticament no utilitzen

l'aigua de la dessaladora, perqu� fan servir els pous mancomunats que tenen a la Tordera. Marig� veu en

aquesta extracci� un greuge mediambiental per a l'aq��fer, per� Codina ent�n que actualment no hi ha

sobreexplotaci�, sobretot des que van tancar algunes f�briques que utilitzaven molta aigua de la Tordera.

ÒL'aq��fer s'ha regenerat, i aix� ha fet que la dessaladora funcioni al 10% a l'hivernÓ, explica Codina, que no hi veu

problema de cap mena.
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